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Zitting van 25.06.19

#Onderwerp : Interpellatie van Mw Florence LEPOIVRE betreffende de aanplakking van
reclameaffiches op de verkiezingsborden.#

Openbare zitting

Mijn vraag sluit toevallig aan bij de burgerlijke interpellatie van het eerste punt van de dagorde van onze
gemeenteraad.
Sinds de avond of de dag na de verkiezingen zijn de meeste van de door de gemeente geplaatste
verkiezingsborden bedekt met commerciële reclame, waaronder en vooral reclame voor Fanta. Veel burgers
zijn terecht ontroerd door deze advertenties, die een visuele vervuiling vormen, waaronder een van de
gemeenteraadsleden van de meerderheid, die de firma Fanta ondervraagd heeft.
Deze advertenties werden aangebracht op de affiches van alle politieke partijen, uitgezonderd die van Ecolo.
Mijn vragen zijn de volgende:

    Kunt u mij bevestigen dat het illegaal is om advertenties te plaatsen op de verkiezingsborden die
tijdens de verkiezingen aan partijen ter beschikking worden gesteld?

    Kunt u, als het antwoord ja is, mij vertellen welke stappen de gemeente heeft ondernomen ten
aanzien van de bedrijven die deze advertenties hebben geplaatst?

    Kunt u mij vertellen waarom sommige verkiezingsborden tot 17 juni (en later voor anderen) zijn
gehandhaafd? Moeten deze panelen niet sneller ontmanteld worden?

    Zou u bereid zijn om een systeem van panelen beschermd door een raster te overwegen, zoals in
veel andere Brusselse gemeenten, om te vermijden dat er tijdens de campagne overgeplakt wordt en
dat er na de campagne advertenties worden geplakt?

Dank u voor uw antwoorden.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 26 juni 2019

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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